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Dr. Szili Katalinnak .
az Országgyűlés elnökének
Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

A Hsz. 91 .§ (1)-(2) bekezdése, valamint 118 .§ (1) bekezdése alapján - figyelemmel a 115 .§

(2) bekezdésére-írásbeli választ igénylő kérdést szeretnék feltenni Molnár Lajos Miniszter

Úrnak

A kórházi kapacitás változásának hatása az addiktológiai ágyakra

címmel .

Tisztelt Miniszter úr!

Az alkohol és a kábítószer-fogyasztásra irányuló szenvedélybetegség a rendszerváltozás óta

egyre súlyosbodó társadalmi problémává vált . A kábítószer és az alkohol veszélyt jelent az

egészségre, a közösségekre és a társadalom egészére is. Sajnálatos módon a kábítószer-

fogyasztókról, illetve az alkoholistákról nincsenek hiteles, megbízható adataink . Mindkét

szenvedélybetegség rabjainak csak a nyilvántartásba vett lélekszámát ismerjük, ez pedig a

valóságos lélekszámnak mindössze a töredéke . Folyamatosan emelkedik számuk, melynek

kapcsán felmerülő problémák társadalmi szinten súlyos egészségügyi, közegészségügyi

következményekkel járnak .

Éppen ezért igen fontos a már ismert, nyilvántartásba bekerült szenvedélybetegek orvosi

kezelése, hiszen a kezelések hatékonyan hozzájárulhatnak a szenvedélybetegségből való

felépüléshez. A mindennapi gyakorlatban azonban gondot okoz a betegek kórházi

gyógykezelése, mert gyakran heteket is várni kell egy-egy kórházi hely megüresedésére .

A kórház átalakítási törvény csaknem 16 .000-rel csökkenti a kórházi ágyak számát, ami érinti

az addiktológiai ágyakat is .
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Mindezek figyelembevételével kérem a T. Miniszter Urat, hogy tájékoztasson :

1 . Budapesten mely kórházakban van addiktológíai osztály, hány ággyal működnek?
Alkoholbetegek mellett fogadnak-e egyéb addikcióban szenvedő beteget (drog, játék,
illetve gyógyszerfüggőt)?

2. Hol és hány ágy volt és lesz a jövőben országosan?

3 . Hol és milyen feltételekkel történik detoxikáció ma Budapesten alkoholista
hajléktalanok esetében, ha utcáról viszik be, vagy ha hajléktalan szállóról?

4. Budapesten mely kórházakban van pszichiátriai osztály, hány ággyal működnek?

5. Mi a bekerülés menete addiktológiára, illetve pszichiátriára hajléktalan emberek
esetében, ha van TAJ kártyájuk, és ha nincs TAJ kártyájuk?

6. Az új rendszer hogyan hat a járóbetelt addiktológiai szakrendelés kapacitására?

A választ írásban kérem .

Budapest, 2007 . január 17 .

Tisztelettel :

. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .
Béki Gabriella

SZDSZ


	page 1
	page 2

